
InvitatZIUA:  Buna ziua 
 
InvitatZIUA:  Astept intrebarile dvs 
 
Anon2200: Ce va recomanda pentru functia de consilier local? 
 
Anon2200: Credeti ca mai pot fi amenajate locuri de joaca pentru copii si in cartierele 
unde nu sunt parcuri? 
 
InvitatZIUA:  ce ma recomanda? cred ca la varsta pe care o am, experienta acumulata in 
diversele domenii de activitate in care am activat, si nu in ultimuk rand realizarile 
ultimilor ani, ma recomanda pentru intrarea in aceasta competitie. si , de asemenea, 
dorinta mea de a-mi lega numele de realizari benefice orasului constanta si locuitorilor 
sai. 
 
Anon2200: cum veti convinge cetatenii sa vina la vot ? 
 
InvitatZIUA:  acest lucru este foarte posibil si am in vedere in special construirea unor 
astfel de locuri de joaca si agrement, mai ales in cartiereke marginase ale orasului , unde 
ele lipsesc.Pentru zonele centrale, unde avem astfel de locuri, acolo voi veni cu acele 
lucrari artistice care vor da un plus de frumusete si faima. 
 
InvitatZIUA:  nu e vorba de a-i convinge in sensul unor promisiuni desarta. Prin 
candidatura de consilier independent, le ofer concetatenilor mei sansa de a discuta in mod 
direct cu un consilier care promite ceva in acest moment si ulterior nu va putea sa se 
ascunda in spatele unei liste de partid. 
 
Anon2862: De ce v-ati decis sa candidati pentru Consiliul Local Constanţa? Ce v-a facut 
sa luati o astfel de hotarare? 
 
Anon4723: Ce tip de relatie ati avut cu angajatii Oil Terminal? Credeti ca veti obtine 
voturi din partea lor? 
 
InvitatZIUA:  ca locuitor al Constantei, ca persoana careia de-a lungul vietii, i-au placut 
atitudinile de tip pragmatic, consider ca numai pozitia de consilier municipal imi poate 
oferi ocazia de a arata concetatenilor mei ca totusi se poate face ceva. 
 
Anon4723: In ce relatii sunteti cu actuala administratie locala - primar, consilieri locali? 
Veti vota si dumneavoastra pe banda rulanta proiectele de hotarari ale CL asa cum fac 
actualii consilieri? 
 
InvitatZIUA:  daca revin la relatia cu angajatii societatii, in cadrul careia imi desfasor in 
continuare activitatea, ca si expert in management si probleme investitionale de tip 
international, relatia cu oamenii de acolo este una normala, foarte buna. Daca ne referim 
insa la acei 4 sau 5 lideri de sindicat, aparatori ai dezordinii , nemuncii, infractionalitatii, 



evident realatia mea cu dumnealor este una antagonista.Pe scur, consider ca nr de  voturi 
ale  salariatilor OIl Terminal va fi direct proportional cu constiinta dumnealor. 
 
InvitatZIUA:  Relatia cu actuala echipa este o relatie neutra, dar indiferent de echipa care 
va castiga primaria, imi voi face datoria de cetatean si consilier si voi sustine in mod 
hotarat si neconditionat toata proiectele consiliului care nu vor contraveni promisiunilor 
facute in aceasta campanie si nu in ultimul rand punctelor de vedere personale. 
 
InvitatZIUA:  Va multumesc pentru intrebari si va doresc o zi frumoasa in continuare! Si 
aveti incredere in promisiunile mele! 


